
ZAPISNIK

sa 28. sjednice Turistidkog vijeia Turistidke zajednice Grada Pule odrZane 03. lipnja 2024. godine s

pofetkom u LL,00 sati u Hotelu Park Plaza Histria.

Prisutni dlanovi Turistidkog vijeia: Filip Zoridi6, Reli Slonim, Manuela Kraljevii, Jasna Buii, Mladen
Sirola, Boris Zgomba, Andi Vitasovii
Opravdano odsutni dlanovi: Marija Stokovi6, Aleksandar Suran

Ostali prisutni: Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj i djelatnica Matea Faraguna Koste5ii

Predsjednik TZ Grada Pule pozdravlja prisutne i utvrduje da je prisutan dovoljan broj dlanova za

njezino odriavanje i donoSenje pravovaljanih odluka.

Za sjednicu predlaie sljedeii dnevni red:

1. Usvajanje zapisnika sa 2-7. sjednice Turistidkog vijeia,
2. lzborna skup3tina
3. Zahtjevi,
4. Razno.

Dnevni red je usvojen jednoglasno.

Ad 1)

Zapisnik sa 27. sjednice Turistidkog vijeia usvojen je jednoglasno.

Ad 2)

Gradonadelnik Zoridii daje rijed direktorici Sanji Cinkopan Koiotaj koja je napomenula kako je ovo

zadnja sjednica Turistidkog vijeia u ovom mandatu te da ie novi dlanovi Turistidkog vijeda biti
predloieni na sjednici lzborne skupitine koja ie se odrZati 11. lipnja. Takoder, upoznala je prisutne sa

aktivnostima provedenim za lzbornu Skup5tinu te je na uvid dala i popis novih dlanova Skup5tine.

Ukratko je objasnila proceduru izbora te navela kako je na sjednici lzborne skup5tine potrebno

napraviti verifikacijsku komisiju koja ie imati zadatak verificirati postupak provedbe izbora za dlanove

skupStine.

Ad 3)

Zahtjevi koji se odnose na manifestacije i putovanja razmatrani su s obzirom jesu li zadovoljili kriterije
bodovanja i s obzirom da su podneseni nakon poziva za dodjelu sredstava koji je bio objavljen u 10.

mjesecu 2023. godine.

Za odlazak i sudjelovanje Maje Miljevac na XXIX. Medunarodnom Marko Polo festivalu na Korduli

buduii je ovo drugi put da traZi sredstva nakon poziva, nisu odobrena traZena sredstva. Takoder,

zahtjevi za sponzorstvom scenskog dogadanja - humoristidne monodrame ,,Sta me OpET snade?
glumice Andelke Stevii Zugii i glazbenog koncerta ,,FRAJLE" na Pulskom KaStelu u organizaciji
agencije lncognito Agency nisu prihvaieni. AT.l. d.o.o. predao je zamolbu da se odobrena sredstva za

,,XXIV. Kongres hrvatskog druStva obiteljskih doktora HLZ-a uz sudjelovanje Europskog udruienja
lijednika opie/obiteljske medicine" koji se trebao odriati L8.-20.10.2024., akojegsu prijavili na poziv



za predlaganje programa za 2024. godinu, prebace za kongres ,,Crovik 2024 - aktualnosti u
vodoopskrbi iodvodnji" koji ie se odriati od 23. do 27.!O.2024. godine u Hotelu Park Plaza Histria,

takoder u njihovoj organizaciji. Javnoj ustanovi Pula Film Festival odobrena su dodatna financijska

sredstva u iznosu od 10.000 € za manifestaciju ,,71.. Pula Film Festival" uslijed porasta troSkova oko

organizacije i pripreme festivala jer se radi o dogadaju koji je od velikog znadaja za sam grad i nudi

raznovrstan i mnogobrojan popratni sadrZaj na raznim lokacijama u gradu. Nadalje, razmatran je

poziv Svicarske turistidke organizacije ,,Swiss Tourism Awards" na dodjelu Svicarske turistidke nagrade

za kategoriju Destinacija ba5tine na lnternacionalni Svicarski sajam koji se odriava u gradu Lugano, no

on je odbijen iz razloga ito se preuzimanje nagrade, a samim time i izlaganje na sajmu, plaia

minimalno 8.000 €.

Nakon provedene diskusije prihvaieni su slijedeii zahtjevi:

1. Pula Film Festivalu odobreno je dodatnih 10.000,00 € bruto za organizaciju manifestacije

,,7L. Pulski filmski feslival".

2. AT.l. d.o.o. odobreno je 3.200,00 € bruto za kongres Crovik 2024 - aktualnosti u vodoopskrbi
iodvodnjikojiie se odriatiod 23. do27.1O.2024. godine u Hotelu Park Plaza Histria.

Ad 4)

Pod todkom razno g. Reli ispred Arena Hospitality Grupe iznio je problematiku oko financiranja
spasiladkih usluga na plaZama na Verudeli. Do sada je AHG grupa sama financirala spasioce iako nisu
bili obvezni to diniti, no to viSe ne mogu nastaviti sami uslijed poskupljenja i poveianja tro5kova,
poteikoia oko pronalaska kvalificiranih ljudi te su zatraZili da jo5 netko sufinancira zajedno s njima
navedene usluge. Gda. Kraljevii napomenula je kako su pro5lih godina spasioci interveniraliviSe puta
na plaiama Havajsko i Zlatne stijene i spasili nekoliko iivota i istakla kako se u tim sludajevima radilo o
turistima koji nisu bili gosti hotela AHG-a. lznos koji pokriva navedene tro5kove je oko 80.000 € ig.
Reli napomenuo je kako AHG moie pokriti 50% cjelokupnog iznosa. Gradonadelnik je naveo kako grad

takoder plaia spasiladke usluge zadnje 2 godine, ali ne na navedenim plaZama na Verudeli nego
drugima iako to nije zakonska obveza. Direktorica je istakla kako se radi o velikom iznosu i da ga nije
lako osigurati, na 5to se gradonadelnik nadovezao kako ie vidjeti sa svojim odjelom da li postoji
moguinost da grad sufinancira pola od toga iznosa ( 20.000 €), a preostalih 20.000 € osigurala bi

turistidka zajednica.

Prihvaien je zahtjev da se sufinanciraju spasioci sa 20.000 €.

Za kraig. Zgomba prenio je dlanovima Vijeda informaciju o tome da je agencija Uniline u pregovorima
oko organizacije Harley Davidson eventa koji bi se odriao od 29.05. - 03.06.2025. godine na podrudju
Pule i Medulina. Odekuje se broj od oko 30.000 posjetitelja, veiinom iz Europe, ali i iz SAD-a. Svi su

se sloZili da je to dobar dogadaj koji dovodi goste koji puno troSe u destinaciji na restorane i smje5taj.
G. Zgomba jo5 je istaknuo kako postoji velika moguinost da Uniline dobije organizaciju navedenog
dogadaja, no jo5 je uvijek sve neizvjesno te ie pravodobno izvijestiti sve prisutne kada dobije viSe

informacija.

Sjednica je zavrSila u 11.40 sati.

GradonMatea Faraguna Kosteiii

Dr.sc. Fili


